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Abstract (en)
The multi-function tool comprises an assortment (4) of tools and a hollow sleeve case (1) designed to hold the tools (4). The case has at its front
end device (6,7) for attaching the tools (4) so that each individual tool (10,12,1,4,16,18) can be attached as required. The assortment of tools (4)
includes one (14) having a cylindrical point (15) designed to drive out watchstrap pins and another (16) with a cylindrical point backed by a spring
(17) designed to align pinholes when pins are removed.

Abstract (fr)
L'invention concerne un outil multifonctions destiné particulièrement à un horloger et permettant d'effectuer notamment le montage et le démontage
des bracelets de montre, en particulier ceux qui comportent des chevilles chassées. A cet effet, l'outil comporte un manche (1) et un assortiment (4)
de tiges d'outils à fixer sur le manche, en particulier une tige (14) à pointe cylindrique fixe (15) pour chasser des chevilles et une tige (16) à pointe
cylindrique à ressort (17) pour vérifier le maintien axial des chevilles chassées dans le bracelet. <IMAGE>
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